



## ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PREZIDIA

Číslo: 3

Datum: 17.07.2023

<b>Čas zahájení:</b>	17:00 hodin
<b>Čas ukončení:</b>	20:45 hodin
<b>Místo konání:</b>	Klubovna Šilheřovice
<b>Přítomni:</b>	P. Vidura, T. Sokolovský, O. Chlebiš, M. Adamová
<b>Omluveni:</b>	-
<b>Hosté:</b>	F. Holiš, M. Potočný
<b>Příští prezidium:</b>	17.08.2023, 17:00 hodin, klubovna Šilheřovice
<b>Zapsal/a:</b>	M. Adamová

### Program jednání (návrh):

#### Agenda prezidenta:

1. Nájem restaurace
2. Odkup pergoly + zařízení kuchyně
3. Dotace NSA Provoz a údržba v roce 2023
4. V4 CUP 2023 a 2024

#### Agenda hospodáře:

5. FVE + tepelné čerpadlo (nové podmínky)
6. Analýza členů PGCOV (počet, struktura, platby)
7. Majetek a jeho inventarizace
8. Ekonomika buggies
9. Kompetenční řád
10. Problematika zvýšení záloh
11. Další fungování recepce (vize) + personální obsazení



12. Blokace teetime při turnajích
13. Závěr k refinancování úvěru ČS

#### **Agenda STK/TMK:**

14. Průběh zhodnocení sportovní sezóny + co nás čeká
15. Nutnost pořízení sportovního oblečení na další sezonu
16. Dotace sport (zahraniční výjezdy, mezinárodní turnaj mládeže)

#### **Agenda komise pro hřiště:**

17. Informace k dotaci Tipsport
18. Plán prací na hřišti
19. možnost uspořádání turnaje s dětmi z Lhotky

#### **Agenda manažera klubu**

20. Aktuální info

## **A. KLUB/RESORT**

---

### **1. Restaurace:**

- a. diskuse nad podmínkami odkupu zařízení od bývalého provozovatele,
- b. diskuse nad formou „revitalizace“ pergoly (markýzy),
- c. provoz restaurace zahájen 13.07. novým provozovatelem (Martin Holek)

### **2. Další fungování recepce:**

- a. Recepční – M. Potočný představil vizi personálního obsazení recepce tak, aby byla zajištěna zastupitelnost v době nemoci a dovolených.

### **3. Management klubu od 01/2024**

- a. M. Potočný avizoval ukončení činnosti k 30.10.2023
- b. proběhla diskuse nad možnostmi zajištění personálního pokrytí činnosti manažera klubu včetně diskuse nad vyhlášením VŘ na nového manažera,
- c. diskuse o možnostech a směrech fungování managementu,
- d. proběhla diskuse nad možností pokračování Martina Potočného formou externí spolupráce v oblasti marketingové činnosti.

### **4. Operativní oprava zdi v blízkosti klubovny:**

1. Vypadla část zdi, nutno řešit kvůli bezpečnosti.



## B. EKONOMIKA

---

### 1. Dotace NSA:

- a. Pokud NSA vyhlásí výzvu dotace na provoz a údržbu, tak se v závislosti na parametrech výzvy budeme dále bavit o osamostatnění údržby.

### 2. Problematika realizace FVE:

- a. Diskuse nad variantami umístění, nutno přepočítat dle nových podmínek,
- b. schůzka k FVE, kde budou s techniky projednány možnosti,
- c. nechat spočítat ekonomiku/návratnost „investice“.

### 3. Ekonomika buggies:

- a. M. Potočný informoval o výnosech od ledna do poloviny července 2023,
- b. dále M. Potočný informoval o možnosti odkupu ojetých buggies z jiného resortu,
- c. diskuse o případném navýšení počtu buggies – prozatím ponecháme stávající stav.

### 4. Kompetenční a schvalovací řád:

- a. Diskuse nad pravidly – kdo, co a za jakou částku schvaluje,
- b. M. Potočný informoval o existenci dokumentu se stanovenými kompetencemi, dokument zpracován primárně pro účely nastavení procesu s TJ Ostrava

### 5. Půjčka od TJ:

- a. Diskuse nad cash-flow v závěru roku,
- b. diskuse nad navýšením záloh na roční herní poplatek za účelem zajištění samostatnosti ve financování v závěru roku.

### 6. Refinancování úvěru ČS:

- a. Byla zpracována analýza výhodnosti refinancování vs. ponechání stávajícího stavu úvěru na opravu klubovny,
- b. Pro zjištění možností bude svolána schůzka v ČS s úvěrovou pracovnící z banky.

### 7. Pracovník STK:

- a. Diskuse nad personálním zajištěním pracovníka STK, v jeho kompetenci bude rovněž zajištění časově reálné blokace teetime po turnajích, aby nedocházelo ke kolizi turnajových hráčů s hráči s rezervovaným teetime.

### 8. Dotace sport (zahraniční výjezdy, mezinárodní turnaj mládeže):

- a. letos nebudeme žádat o dotaci na pořádání mezinárodního mládežnického turnaje, zkusíme podat individuální žádost.



## C. SPORT

---

### 1. Informace o turnaji V4

- a. Nepodařilo se sestavit tým pro hru v Maďarsku,
- b. V4 2024 budeme usilovat o dotaci.

### 2. Informace o sportovních úspěších

- a. T. Sokolovský informoval o úspěchu klubu, získali jsme 5 *individuálních medailí* – Sokolovský, Piperek, Kamrádková T., Pink A., Vojtěšek), *poděkování Renému Pinkovi*

### 3. Sportovní oblečení na další sezonu

- a. T. Sokolovský informoval o nutnosti pořízení nového klubového oblečení na další sezonu (trika pro všechny kategorie),
- b. diskuse nad možnostmi pořízení z dotace, případně sponzoring.

## D. HŘIŠTĚ

---

### 1. Driving range

Diskuse nad ekonomikou driving range – v tomto roce pozitivní vývoj.

### 2. Dřevo z parku

Diskuse nad způsobem likvidace „dřeva“ z parku.

### 3. Stromy z dotace

Diskuse nad způsobem výsadby stromů získaných z dotace (proběhne 04. nebo 11.11.2023)

### 4. Úpravy na hřišti

- a. Odstranění torza z jamky č. 1 – informace O. Chlebiše, bude realizace cca srpen-září
- b. Bunker na jamce č. 4 – realizace úprav až po sezóně